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Bij de behandeling van het bestemmingsplan Overveerpolder is veel kritiek geuit op het in opdracht 
van de gemeente Oegstgeest uitgevoerde onderzoek naar de aanwezige flora en fauna in het gebied. 
Naar aanleiding van deze kritiek is in overleg met wethouder De Kok deze bijeenkomst 
georganiseerd om te bepalen of het uitgevoerde onderzoek van CREX valide en betrouwbaar is. 
 
In eerste instantie wordt ingegaan op de uitgevoerde quickscan. De heer Jansen geeft aan dat de 
periode van veldwaarnemingen te ver uit elkaar liggen en ook de tijdsbesteding minimaal is. Het 
uitgevoerde onderzoek lijkt daardoor vluchtig en niet te voldoen aan de gestelde eisen van het 
ministerie van Landbouw Natuur en Visserij (LNV). Volgens de heer Jansen ligt dit niet zozeer aan 
CREX, maar aan de gemeente als opdrachtgever. De gemeente moet zorgvuldig en kritisch zijn in 
het verstrekken en beoordelen van opdrachten. 
 
Door de heer Huizer wordt uitgelegd dat in de onderzoeksperiode van de quickscan CREX ook voor 
de gemeente aan een groter flora- en faunaonderzoek werkte. Hoewel het niet uit de 
quickscanrapportage blijkt is CREX vier keer in het gebied geweest voor veldonderzoek. In totaal is 
dit ongeveer een tijdsbesteding van 15-20 uur geweest. De heer Huizer wijst er op dat het 
uitgevoerde onderzoek een quickscan is en niet een uitgebreid flora en faunaonderzoek naar de 
aanwezige natuurwaarden in de Overveerpolder. De quickscan is gericht op het onderzoeken van 
de aanwezigheid van beschermde planten- en diersoorten. Op basis van de quickscan kan de 
opdrachtgever besluiten tot aanvullend onderzoek. 
 
De heer Van der Zande geeft aan dat de rapportage van CREX geen aanleiding gaf tot uitgebreid 
aanvullend onderzoek, behalve dan de aanwezigheid van vleermuizen. 
 
De heer Burgel stelt dat het uitgevoerde onderzoek onvoldoende informatie geeft om een besluit te 
kunnen nemen. Er is sinds uit uitgevoerde onderzoek tijd verstreken waardoor ook de verbinding 
met de Klaas Hennepoelpolder en Veerpolder in belang is toegenomen. 
 
De heer Jansen geeft aan dat de Overveerpolder als foerageergebied een belangrijke waarde 
vertegenwoordigt. Dit bredere ecologische belang zou uitgebreid in beeld moeten worden gebracht 
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voordat er een besluit wordt genomen. De heer Van Helsdingen geeft aan dat de Overveerpolder op 
het kruispunt ligt van ecologische verbindingsroutes en als foerageergebied dient. Daarnaast wordt 
nogmaals naar voren gebracht dat Overveerpolder in het verleden op kaartmateriaal onderdeel 
uitmaakte van de ecologische verbindingszone, maar tegenwoordig niet meer.  
 
De heer Jansen stelt dat de besluitvorming rondom de Overveerpolder ter discussie staat en dat 
daarom er een uitgebreid onderzoek naar de natuurwaarden moet worden uitgevoerd. Een 
dergelijk onderzoek moet voldoen aan de richtlijnen van LNV. Volgens de heer Jansen zal de 
informatie uit de quickscan onvoldoende onderbouwing zijn voor LNV, dat er geen ontheffing van 
de flora- en fauna wet nodig is. 
 
De heer Burgel vindt ook dat een uitgebreid natuurwaardenonderzoek moet worden gedaan. Zeker 
omdat de huidige quickscan al verouderd is volgens hem. Het laat niet de neveneffecten zien van de 
Klaas Hennepoelpolder en Veerpolder die in de afgelopen periode als natuurgebied zijn 
heringericht. 
 
De heer Van der Zande geeft aan dat er voor uitgevoerde onderzoeken een wettelijke eis is hoe oud 
deze mogen zijn bij het opstellen van een bestemmingsplan. Voor de quickscan is dit een periode 
van drie jaar (redactioneel: bij navraag blijkt dit 5 jaar te zijn). Voor het vaststellen van het 
bestemmingsplan Overveerpolder is het onderzoek nog geschikt. Of dat ook zo is als de 
bouwaanvraag voor het veldsportcomplex nog enige tijd duurt, moet worden uitgezocht. Vanuit de 
GACO en IVN wordt gesteld dat zij de inhoud van de quickscan niet geschikt achten voor het 
vaststellen van het bestemmingsplan noch voor de besluitvorming in het algemeen. 
 
Samenvattend is de conclusie van de bijeenkomst: 

1. De uitgevoerde quickscan van CREX en bijhorende rapportage is gegeven de 
opdrachtverlening van de gemeente zorgvuldig en goed uitgevoerd. Het geeft de 
opdrachtgever informatie over de aanwezigheid van beschermde soorten en een advies over 
noodzakelijk aanvullend vervolgonderzoek. In kader van de quickscan heeft de gemeente dit 
alleen voor de vleermuizen laten doen. 
 

2. Door GACO en IVN wordt getwijfeld of de quickscan voldoende onderbouwing is om in de 
Overveerpolder een veldsportcomplex aan te leggen zonder ontheffing van de Flora- en 
faunawet. Daarbij wordt in het bijzonder gewezen op de richtlijnen van LNV en de recente 
jurisprudentie. 
 

3. Vanuit GACO en IVN wordt geadviseerd, om vanwege de neveneffecten van de 
aangrenzende polders en zorgvuldige besluitvorming, een uitgebreid onderzoek naar de 
aanwezige natuurwaarden in de Overveerpolder uit te voeren. 

 
 
 


